
Joanna Kozioł 
Radna Rady Miejskiej 

w Kluczborku 

ZAPYTANIE 

W związku z podjętymi przez Radę Miejską w Kluczborku uchwałami w 

miesiącu kwietniu b.r., dotyczącymi wsparcia osób prowadzących działalność gospodarczą w 

naszej gminie proszę o udzielenie informacji: 

1. Ile wniosków w tej sprawie wpłynęło od przedsiębiorców ? 

2. Ile zostało pozytywnie zrealizowanych i w jakiej formie? 

3. Ile zostało negatywnie rozpatrzonych i ile czeka jeszcze na rozpatrzenie ? 

4. Jaki łączny koszt poniosła (utraciła dochód) gmina z tytułu: 

- wprowadzenia opłaty prolongacyjnej 

- zwolnienia z opłaty targowej 

- zwolnienia z podatku od nieruchomości 
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